
 

 
 ایرج میرزا علیخانی (نامزد هیات مدیره)

 .درود به اعضای انجمن

 .ایرج میرزاعلیخانی هستم

 ٢ :عضویت یشماره

 سس آن.ؤ عضو هیئت مانجمن و  ییکی از اعضا 

 از شروع: اما پیش

 دهیمن اجازه و شویم دور انجمن در بازیگروه و بندیاز دسته  دلی،هم یکپارچگی وبیایید با 
دانید انجمن ما انجمن که می طور. همانرخ بدهددر انجمن  چنین اتفاقات نامبارکی

عمل  "خانواده"مثل یک  . ما باید"گرافیکهای هگرو "نه انجمن  ،است "طراحان گرافیک"
ا ب در تضادحتی سلایق مختلفی جاری است که شاید  هر خانوادهم که در یدانمی .کنیم

بر منافع فردی  جمعی نافعدر آن مخانواده است و  همدیگر هم باشند ولی آنچه مهم است،
اهمیت بدهیم، به  "هادسته"و  "هاگروه"در انجمن تنها به اگر  .یت داردو گروهی ارجح

 یم.ا هبود  روبرو آن با دوره چند این در که رسیمن روزگاری میهما 

ه ک بسازیم اعضا یشاداب و فعال برای همهانجمنی  ،از همبیاید با همکاری و پشتیبانی 
موجب  ، همان اهدافی کهدر خود گرد آورداهدافی مشخص با رین سلایق را تبتواند بیش

 راوانف هایهزینهصرف با آن را و انجمن پا پیش بگذاریم سیس أبرای ت شد تا از همان ابتدا
ی جمعکه منافع شخصی را باید در منافع  امامر باور بوده همیشه بر این .کنیم اندازیراه

 نه فقط تعداد و ام طراحان گرافیک بتواند از آن سود ببرندمنافعی که تم جستجو کرد،
 ! ! ! از آنها بسیار محدوی



 انییرزاعلیخم  ایرجو  ابراهیم حقیقی مرتضی ممیز، قباد شیوا، هایموسسین انجمن به نام
ی یه به جا اهنوز ر که متاسفانه  برای انجمن تعریف کردند. در روز نخست راسه هدف اصلی 

 :ایمهتمام آن اهداف بسیار ضعیف عمل کرد در مورد و  اندنبرده

 رسیدگی به مشکلات و انجمن یاعضا  و درخور برای واقعی یجایگاهدستیابی به  -١
 .طراحان

 .جامعه مدیران کشور و گرافیک بهحرفۀ طراحی شناساندن  -٢
 خارج از مرزها.جوامع همانند در آن با  یانجمن و اعضا بین ارتباط برقراری  -٣

، در این ماهواقف بود  خوبیبهطراحان گرافیک  ءبه تمام این اهداف برای ارتقا آنجا کهاز 
و تلاش کردم تا به تنهایی در راه رسیدن ی فردی گرفتم یها تصمیم انجمن، از جدا ها،سال

و هر چه در توان داشتم را صرف دستیابی به آنها به زیبایی هر چه  به اهدافم عمل کنم
 :امن کار موفق بودهسندم که در ایاکنون خر و تمامتر کنم، 

 توان ات بینم،گرافیک را در دستان آنان میو آینده ، که بسیار مهم هستند جوانانتوجه به از 
 زا  یکی که گرافیک دائمی نمایشگاه اندازیراهمثل تلاش برای  م.اهکرد  حمایت داشتم

 .دانندمی من است. و این را دوستان جوان خوبم همیشه آرزوهای

 مۀه نباید م و معتقدم کهادهتوان داشتم غافل نش ، تاهاشهرستانهمکاران در از توجه به 
ور جوانان پرش سفانه شاهدیم کهی نکرد. متأتوجهان جمع کرد و به بقیه امکانات را در تهر 

 .اندنرسیده هنوزبه جایگاه واقعی خود  هادر شهرستان و خلاق

احان گرافیک ایران، با برگزاری مسابقات مختلف، طر  ایهنری و حرفه ءقاارت از توجه به
 .امغافل نبوده

نیز در حد  در این عرصهطراحان ایرانی از توجه به مسائل جهانی گرافیک و حضور فعال 
 .امتوان غافل نبوده

 خواهم و امهم لادن رضائی انجام داد ر و همس را با توان شخصی خودبالا  اقدامات یهمه
 خواهم کرد. اعلام هادر رسانهاخبار آنها را و تا آنجا که در توانم باشد  داد

پژوهشی  ینشریه ،Iridescent مثل: عضویت در هیئت مشورتی سردبیری اقداماتی
 ١٠٠از  با حضور بیش نمایشگاه پوسترهای ایرانی با نام "نگاه ایرانی"ایکوگرادا، برپایی 

، "رشوو  پوستر المللیدوسالانه بین هفتمین و"بیستبرگزاری  ویت در کمیتۀطراح، عض
نفر از  ٨٠شرکت بیش از برپایی نمایشگاه اختصاصی از پوسترهای هنرمندان ایرانی با 

میزگرد جهانی "و شرکت در  ،"ورشودوسالانۀ "به عنوان یکی از رخدادهای طراحان ایرانی 



 هاییکی از فعالیت رخداد آخربرگزار شد.  پیش که همین هفتۀ در لیما، کشور پرو،  "پوستر
 . که البته با هزینۀ شخصی شکل گرفت شخصی ما بود

 هایطراحان جوان و شهرستانی کار ی که در توان داشتم برای ارتقاءیتا جا  نیزدر داخل 
لبته که ا  چندین مسابقه با موضوعات متنوع . از آن جمله است برپاییرا انجام دادمثبتی م

 ی که همیشه سپاسگزارشان هستم ممکن شد.با کمک دوستان طراح

کرد  و تلاشولی باید بیشتر کار . بودند همسرم و من شخصی هایفعالیتبخشی از  هااین
 ا بتوانیم به اهداف خودمان برسیم:ت

 اما بایدها

ود، نابسامانی دور شی شود تا از توجه بیشتر  "تکمیلی یبیمه"و  "بیمه" موضوع به باید

 برسد که در شان طراحان گرافیک باشد. یو به جای از حالت امروز به در بیاید

 یاایران را در دن گرافیک طراحان بتوانیم و شویم ظاهر بیشتر المللبین یدر عرصه باید

 مطرح کنیم.

شاید برایتان عجیب  ضروری و زیربنایی انجام دهیم.در سطح جامعه هم کارهای  باید

 از کوتاهی این و ندارند ما یباشد که مسئولین مملکت شناخت درستی نسبت به حرفه
 .است بوده انجمن

ام تا در اختیار تمی مجازی انجمن بهای بیشتری بدهیم و آن را فعالتر کنیم به فضا  باید

هیئت  امل باعانند در تاز آن طریق بتو و حتیند یرد و همه بتواند از آن سود ببر اعضا قرار بگ
ر خودشان دو  ی انجمن از رسانۀاعضا  حتی که کنیم انتخاب ینباید شیوه مدیره باشند.

 باشند.

 :و از همه مهمتر

 بایدود. دور ش و آقابالاسرانه مآبانهاعضا تغییر کند و از نگاه قیمبه  نگاه هیئت مدیره باید

 یأ انجمن صاحب یک ر  هر یک از اعضایاعضا در انجمن شکل بگیرد. چون نگاهی برابر با 
 هم.با برابر  ،هستند

 و خیلی بایدهای دیگر . . .



ق که ح هاخواسته این به اعتنااگر بی . شودمی جاری شما کمک با هادوستان، این خواسته
 اریم و بگوییم کهبد  رای فقط توانیمهست. نمیاکنون  که شودهمین می ،شماست باشیم

 .بسپاریم هیئت مدیره را به بقیه و تمام شد ما

عالانه و باید ف گونه نگاه کنید که انتخابات یک تمرین دمکراسی است، حداقل ایندوستان
 در آن شرکت داشته باشید.

 هایاز کنار گود نشستن دوری کنید و سرنوشت انجمن را به دست خودتان بگیرید تا اتفاق
ه ان باشد کیادتخودتان است،  متعلق به انجمن از آنجا که .بخورد رقم انجمن برای خوبی
تنها را  هاآن اگر. هستند شما برحق هایکنندگان خواستی هیئت مدیره فقط اجرااعضا 

 رخ دهد. تواندمیهر اتفاقی  کار آنان نداشته باشید، بر یو نظارت دبگذاری

تا  م،شکو از کنار گود نشستن دست می کنممن نیز به همین دلیل در انتخابات شرکت می
 م.ی بدهاز تجارب خودم استفاده کنم و بتوانم به این بایدها شکل اجرای

 ایرج میرزاعلیخانی

 عضو انجمن صنفی طراحان گرافیک ایران


